

Referat af FSNR FU-møde den 31. januar-2019,

Afholdt hos Torben Kann. Kulsvierparken 113, 2800 Lyngby

Til stede: Steen Bakhøj (SB), Charlotte Riegels Hjorth (CRH), Torben Kann (TK), Birthe Riddersholm (BR), Steen Søndergaard (SS)

Afbud: Anders Andersen, Dorthe Hansen (DH)

OK: Odsherred Kommune

OF: Odsherreds Forsyning

DAGSORDEN:

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra møde 14 okt. 2018, godkendt pr e-mail
3. F U interne anliggender.
 - Økonomi/regnskab v/SB
 - Hjemmesiden v/ TK
 - Repræsentantskabsmødet, 1 juni kl. 9:30, 2019 på Lyngkroen
 - Persondataloven v/TK
4. Nyt fra udvalgene:
 - Skovbrugerrådet v/CRH
 - Rørvig Foreningsråd v/BR
 - Hov Vig projekt (brev til OK vedr. afvanding af Hov Vig), v/SB og TK
 - Nyt fra OK v/TK
 - Nyt fra OF v/SS
5. Verserende sager (alle)
 - Hastighedsbegrænsning på Rørvigvej ved Lyngkroen/Sparkøbmand v/CRH
 - Opsigelse af vejvedligeholdelsesaftaler mellem grundejerforeningerne og OK
6. Eventuelt.

Ad 1:

Ovenstående dagsordenen blev godkendt.

Ad 2:

Referatet fra FU-mødet den 14. okt. 2018 er godkendt via e-mail. Ingen yderligere kommentarer

Ad 3:

1. SB gennemgik **økonomien**. Årets overskud er på 14.659,03 kr. For 2019 opkræves kun 10 kr. pr. medlem, så overskuddet vil formentlig være lidt lavere næste år. Der har ikke været så mange kørselsudgifter i 2018, da der ikke har været møder i KSO og SOL. Hvis der kommer et samarbejde igen, vil kørselsudgifterne blive højere. Formanden godkendte diverse udgiftsbilag.

2. **Hjemmesiden:** Der er stadig et par ting der skal rettes på hjemmesiden. CRH's e-mail skal rettes og Nytårsbrevet skal lægges på hjemmesiden. Der er et par andre småting, der rettes i samme omgang. TK tager sig af det.
3. **Repræsentantskabsmødet den 1. juni kl. 9:30 2019 på Lyngkroen:** CRH har modtaget tilbud på arrangementet. Lokaleleje 1000 kr., der ud over 75 kr. for kaffe/the, 1 ostemad pr. deltager. Øl og vand afregnes efter forbrug. SB kontakter formanden for Rørvig By og Land (Henrik Larsen) om han vil holde et lille indlæg under mødet og fortælle lidt om deres arbejde. BR spørger Carsten Riddersholm om han vil være dirigent (accepteret i skrivende stund). SB har lavet oplæg til indkaldelse til Repræsentantskabsmødet. Vi gennemgik den og rettede den til. SB sender til BR, som sender ud den 1. maj. Inden da spørges suppleanterne om de ønsker genvalg. BR spørger pr. e-mail. I skrivende stund har Dorte Hansen meddelt at hun gerne genopstiller. Beretningen sættes sammen af indlæg fra de enkelte FU-medlemmer. CRH skriver indledningen.
4. **Persondataloven v/TK:** TK formulerer et lille indlæg i bestyrelsens beretning om Persondataloven (GDPR). TK har lavet en skrivelse om GDPR, som vedhæftes dette referat når det lægges på hjemmesiden. Senere skal notatet godkendes af repræsentantskabet den 1. juni.

Ad 4:

1. **Skovbrugerrådet:** Intet nyt siden mødet den 23.08.2018 på Tuse Næs, Høsehals Skov
2. **Rørvig Foreningsråd RFR:** Intet nyt
3. **Hov Vig:** Efter mødet den 23/2-2017 skulle der laves en fordelingsplan vedrørende betaling/lodsejer for afvandingen. Dette er ikke sket, der har ikke været penge til det. Der sker formentlig ikke noget de næste mange år, og styregruppen eksisterer reelt ikke mere. Der er nu kun SB og et enkelt andet medlem, der ikke er faldet fra. Derfor vil punktet Hov Vig overgå til at være et orienteringspunkt, hvis der skulle komme nye oplysninger. Vi holder os løbende orienteret, via de kanaler vi kan bruge.
4. **Nyt fra OK:** SOL eksisterer jo ikke mere, så der sker reelt ikke noget. TK vil gerne holde et møde med formanden for KSO om berettigelsen af SOL. Den nye affaldsordning kommer formentlig til at køre i dette kalenderår. Der er dog ikke nogen eksakt dato.
5. **Nyt fra OF:** Der er tiltrådt en ny direktør, Fanny Villadsen. Githa Hansen er stoppet. Der har ikke været nogen møder siden sidste referat.

Ad 5:

1. **Ansøgning om hastighedsbegrænsning på Rørvigvej:** CRH har igen talt med Teamleder Dorte Kristensen. Der er ikke noget nyt i sagen. Vi skal ikke forvente at få behandlet vores sag i 2019. Huller i vejene vil blive repareret, det går under driften. Vi skal endelig melde ind til OK. hvis vi ser huller på de offentlige veje.

2. **Opsigelse af vejvedligeholdelsesaftale med OK:** TK har igen talt med OK. OK vil præsentere et udspil i foråret. OK ved at det er problematisk, vi kan jo ikke alle anlægge civile søgsmål mod hinanden for at få folk til at betale for vedligeholdelse af vores private fællesveje.

Ad 6: Eventuelt

SB har modtaget et brev vedrørende opgravningen i forbindelse med Fibernet. SB har sendt brev tilbage vedrørende vejenes beskaffenhed, det kan man sørge for at gøre, så vejene ikke bliver ødelagt i forbindelse med anlægsarbejdet.

Næste FU-møde er den 20. april 2019 kl. 10.00 hos CRH i sommerlandet.

Birthe Riddersholm